
Förslag från GF Uppsvenskas Styrelse Angående nya stadgar  

 

Bakgrund: 

Givet den diskussion som var på årsmötet 2022 ser vi regionförbundsmötet 2023 som ett 

utmärkt tillfälle att anta 2-års räkning och anta nya stadgar. Då förbundsmötet 2022 antog 

de nya stadgarna så ser vi det som en självklarhet att följa efter Svenska 

Gymnastikförbundets beslut.  

 

 

GF Uppsvenska föreslår regionsförbundsmötet 2023 att anta 2 -års räkning 

och de nya stadgarna 

 

 


